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Z   A   P   I   S   N   I   K 
 

s 9. sjednice Školskoga odbora Osnovne škole Antuna Branka Šimića (u 
daljnjem tekstu Odbora) održane 4. listopada 2022. u učionici br.5 u prizemlju Škole. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Verifikacija zapisnika s 8. sjednice Školskog odbora 

2. Godišnji plan i program rada škole za školsku godinu 2022./2023. 
3. Školski kurikulum za školsku godinu 2022./2023. 
4. Ostalo 

 
Ravnateljica škole tražila je dopunu dnevnog reda. Članovi Odbora jednoglasno su 
usvojili prijedlog za dopunu dnevnog reda.  
 

Novi  dnevni red je 
 

1. Verifikacija zapisnika s 8. sjednice Školskog odbora 

2. Godišnji plan i program rada škole za školsku godinu 2022./2023. 
3. Školski kurikulum za školsku godinu 2022./2023. 
4. Molbe za korištenje školske sportske dvorane 
5. Ostalo 
 

 
Ad 1) Zapisnik s 8.sjednice Školskoga odbora jednoglasno je usvojen. 

 
Ad 2) Ravnateljica Škole prezentirala je Odboru Godišnji plan i program rada OŠ 
Antuna Branka Šimića za školsku 2022./2023. godinu. Odbor je jednoglasno  donio 
Godišnji plan i program rada Osnovne škole Antuna Branka Šimićaza školsku 
godinu 2022./2023.   
 
Ad 3)Nakon izlaganja ravnateljice članovi Odbora jednoglasno su donijeli Školski 
kurikulum za školsku godinu 2022./2023. 
 
Ad 4)Ravnateljica je upoznala Odbor s pristiglim ponudama za korištenje školske 
sportske dvorane. Članovi Odbora suglasni su da se udovolji molbama navedenih 
klubova, te da isti mogu, uz suglasnost Grada, koristiti školsku sportsku dvoranu.  
 



Ad 5) Ravnateljica je obavijestila članove Odbora da je tijekom ljeta devastirana 
plastična podloga na nogometnom igralištu u školskom dvorištu. Od GČ Gornja 
Dubrava zatražila je da se podloga u cijelosti makne, jer je preskupa za održavanje, a 
da se ista zamijeni nekom drugom podlogom koja bi bila svrsishodnija i jednostavnija 
i jeftinija za održavanje. 
 
 
Sjednica je završila  u 20:15 sati.  
 
 
 
Zapisničar:                                                                        Predsjednica Školskog odbora:  
   
 
Helena Macan                                                                              Danijela Sever-Koren 


